
正面

负压伤口治疗系统

Lightweight and portable, reducing hospital stay;

轻巧便携，减少住院时间；

Gentle silicone gel reduces pain when 
changing dressings;

温和硅凝胶，更换敷料时，减少疼痛；

Reduce complications, reduce the burden on 

hospitals and the medical expenses of patients;

减少并发症，降低医院负担和病人的医疗费用；

Promote wound healing and reduce scars

促进伤口愈合，减少疤痕

Advantages --产品优势

  Negat ive  Pressure  Wound  Therapy  
   System    (NPWT )    

RECO Negative pressure wound therapy system is used in combination with "negative 

pressure therapy instrument" and "negative pressure drainage dressing set". 

It maintains a negative pressure of 9kpa~15kpa on the wound surface through a negative 

pressure device, continuous negative pressure can promptly clear the exudate and source 

of infection from the wound, which is effective Prevent pollution and infection, and protect

 the wound environment. Reco can help reduce the risk of seroma, hematoma, dehiscence 

and infection after surgery.

The product is mainly used for wounds with low to medium exudation.

RECO负压伤口治疗系统由“负压治疗仪”和“负压引流敷料套装“联合一起使用。

它通过负压设备将9kpa~15kpa负压维系在伤口表面上，持续的负压可及时清除创面的渗液

和感染源，有效防止污染和感染，保护创面环境。可帮助降低术后血清，血肿，脱毛和感染

等风险。

产品主要用于低到中等渗出的伤口。

The negative pressure meter is mainly composed of housing, display screen, circuit board, 

negative pressure pump and control software.

负压仪主要由外壳、显示屏、电路板、负压泵及控制软件等组成。

The negative pressure drainage dressing set is composed of a negative pressure dressing 

connected with a suction cup and a drainage tube, and waterproof surgical strips.

负压引流敷料套装主要由连接了吸盘、引流管的负压敷料，以及医用防水胶布条组成。

RECO  



Manufacter: Yafho Bio-Technology Co.,Ltd
生产商：台山市弘毅医疗用品有限公司
Add: No.12, 9Rd, Changlong Ind.Zone, Taishan city, Guangdong, China
地址：广东江门台山市四九镇长龙工业区九路十二号之一
Tel: 86-020-85295649         Fax:86-020-85295797
电话：86-20-85295649         传真：86-20-85295797
www.yafho.com

负压引流敷料套装

Contraindications

禁忌症

Scab of necrotic tissue

坏死组织结痂

Non-curable osteomyelitis

非治愈性骨髓炎

Non-tubular or undetectable fistula

非管状或不可探测的瘘管

Patients with malignant tumors on the wound bed or 
wound edge

创面床或伤口边缘恶性肿瘤患者

产品型号 敷料规格

F521020

F521030

F521040

F521520

F522020

F522525

10x20cm

10x30cm

10x40cm

15x20cm

20x20cm

25x25cm

Applicable wound types --适用的伤口类型

Exposed vessels, nerves, anastomotic sites, 

bone tissues and their anastomotic sites

暴露的脉管、神经、吻合部位、骨组织及其吻合部位

Wounds with active bleeding

存在活动性出血的创面

chronic wounds; acute wounds; traumatic wounds; subacute and dehiscence wounds; 
partial cortical burns; ulcers (such as diabetic ulcers or pressure ulcers); skin flaps and 

grafts; surgically closed incision sites.

慢性伤口；急性伤口；创伤性伤口；亚急性和裂开伤口；部分皮层烧伤；
溃疡（例如糖尿病溃疡或压力性溃疡）；皮瓣和移植物；手术关闭的切口部位。

可提供半成品及代工服务       Semi-finished products and OEM available 
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